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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Jos Jacobs, Johan Permentier, Geert Verdoodt, Patrick Van Waes, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, 
Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd:  
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 30 MEI 2022 

Verslag van 30 mei 2022 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

Tussentijdse evaluatie van onze elite-lijsten: 
Rutger geeft een tussentijds overzicht van de elitelijst. 
 
Mieke Seminck vraagt of het mogelijk is om binnen het topsportbudget een ‘buffer’ te voorzien om 
tijdens het seizoen atleten op te vissen? Helaas is er momenteel geen investeringcapaciteit… 
Mede daarom moet ons eigen businessmodel nader bekeken worden. 
 
Patrick Van Waes wijst erop dat we als federatie nog veel te weinig duiding geven bij het volledige 
topsportverhaal (o.a. het al dan niet opnemen van een atleet in onze elitelijsten). 
Men wil altijd zien hoeveel ‘geld’ men krijgt, terwijl er veel meer service (trainer, faciliteiten, 
stages,…) achter zit.  
 Iets om mee te nemen naar de volgende AV! 

 
 

3 FEEDBACK AV EN RVB KBAB 

AV: 
Er werd een financieel verlies begroot van €24.000, resultaat ligt binnen de verwachtingen. 
 
RVB: 
BK A.C.: goeie organisatie! Naar de toekomst toe moet er wel duidelijkheid zijn over het al dan niet 
uitbesteden van dit kampioenschap. Beschikbaarheid Koning Boudewijnstadion? Contract met Koning 
Boudewijnstadion? 
 
Klacht van RESC op de Ere-KBAB interclub dames werd behandeld.. De beslissing van de jury van 
beroep werd hierin gevolgd waarbij de klacht ontvankelijk werd verklaard maar wel verworpen werd. 
 
Stand van zaken BK Marathon 
 
Stand van zaken omtrent de nationale wedstrijdkledij. 
 
Problematiek rond deelname van buitenlandse atleten aan interclubs. Zal beter gedefinieerd worden 
in het reglement. 
 
 



 

R
A

A
D

 V
A

N
 B

ES
T

U
U

R
 –

 2
7
 J

U
N

I 
2
0
2
2
 –

 1
8
u
0
0
 

 

4 JEUGDAANSLUITING: STARTNUMMER/RECREANT 

In deze bespreking werd nog een cruciale vraag van de BC Jeugd over het hoofd gezien: het 
afschaffen van de optie om aan te sluiten als recreant. 
Er zijn op dit moment ongeveer 460 jeugdleden die aangesloten zijn als recreant.  
Vanaf volgend seizoen zal dit rechtgezet worden en zal dit dus niet meer mogelijk zijn. 
 

5 VERDIENMODELLEN 

Ludwig heeft een model opgesteld waarin een aparte vzw wordt opgestart met alle BTW activiteiten 
die bij onze federatie horen. 
Voornamelijk het loskoppelen van de cafetaria-uitbating in de Topsporthal uit de werking van het PC! 
Iedereen gaat akkoord met het principe maar nu zal verder gepraat worden met een BTW consultant 
en de TSH zelf. 
 

6 STATUS JURIDISCH (LDC) 

Ludwig geeft een update van de lopende strafrechtelijke/burgerlijke procedure(s). 
 

7 MANDATEN PC(J) 

Ludwig doet een voorstel omtrent de overgangsfase. 
RVB gaat akkoord met dit voorstel. 
Per PC zal een zo volledig en duidelijk mogelijk overzicht bezorgd worden. 
 

8 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

8.1 Competitie 

Er is een nationale commissie Competitie geweest omtrent de Federale Winterkalender 2022-2023. 
De uurroosters van de komende BK’s werden afgewerkt. 
Doordat de interclub voor AC gemengd zal zijn in 2023 en dus op 1 dag zal doorgaan, brengt dit 
misschien mogelijkheden met zich mee voor de BVV’s voor Pup/Min? In hetzelfde weekend en buiten 
de Paasvakantie… te bekijken door de Beleidscommissie Jeugd. 
 

8.2 Recreatie 

Vergadering 20/6: 
 Voorbereiding Running&Co-dag 
 Men gaat volop voor het Run2Connect-verhaal 
 Vluchtelingenwerk (RunFree-project) 

 

8.3 Jeugd 

Aanstaande woensdag is er vergadering 
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 26 september 
 24 oktober 
 28 november 

 
 

10 VARIA 

 / 
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Mailprocedure Patrick Van Waes Inbreuk tegen 

deontologie door 
persoon aangesloten 
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Patrick werd 
geïnformeerd van de 
procedure, maar nam 
niet deel aan discussie 
en beslissing. 

    
    
    
 
 


